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Protokół z VII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 30 marca 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.13 – 20.25 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

- w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 52) – 
projekt Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony 
jako ppkt. a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i 
Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 

- w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 53) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 2 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony 
jako pkt. 3, kolejne punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 54) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. Przewodniczący Rady poinformował, 
że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 3, kolejne punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na 
rok 2015 (druk nr 55) – projekt Zarządu. W dyskusji głos zabrała Radna Teresa Grzybowska. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 0 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako pkt. 3, kolejne punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie harmonogramu sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie w 2015 roku 
(druk nr 56) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony 
jako pkt. 4. 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 

punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku w 

sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie na rok 2015 (druk nr 55) – projekt Zarządu. 

4) Projekt uchwały w sprawie harmonogramu sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
w 2015 roku (druk nr 56) – projekt Zarządu. 

5) Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Bezpieczeństwa 
i Praworządności Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 54) – projekt Zarządu. 

6) Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie (druk nr 53) – projekt Zarządu. 
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7) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Szkole Podstawowej 

nr 27 przy ul. Podedworze 16 (druk nr 50), 
b) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

w Krakowie (druk nr 51). 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie: 
a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. Współpracy ze 

Wspólnotami i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 52). 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
17) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
18) Oświadczenia i komunikaty. 
19) Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady poprosił o powstanie i uczczenie minutą ciszy Krzysztofa 

Muchę Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy IX, którego pogrzeb odbył się w dniu 
sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 
roku w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 55) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady 
przedstawił projekt uchwały oraz zgłosił poprawkę, a następnie otworzył dyskusję, w której 
głos zabrali Radni: Miłosz Mleczek, Teresa Grzybowska, Krzysztof Sułowski. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania zgłoszonej przez Przewodniczącego poprawki, którą 
przyjęła w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się”. Kolejno Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr VII/49/2015 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 30 marca 2015 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie harmonogramu sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie w 2015 roku (druk nr 56) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił 
projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof 
Stanek, Jerzy Wolak, Krzysztof Sułowski. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 1 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr VII/50/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 30 marca 2015 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 53) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady 
przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrała Radna 
Małgorzata Łach. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła 
Uchwałę Nr VII/51/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 30 marca 2015 
roku. 
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Ad.5. Projekt uchwały w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Bezpieczeństwa i 
Praworządności Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie (druk nr 54) – projekt Zarządu. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję. W 
związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr VII/52/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 30 marca 2015 roku. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. Komisja w czasie posiedzenia zapoznała się z 
bieżącą korespondencją i przygotowała projekty uchwał. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu dachu w Szkole Podstawowej 
nr 27 przy ul. Podedworze 16 (druk nr 50) przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Następnie Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu 
i otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 5 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr VII/52/2015 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 30 marca 2015 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej 
i Transportu w Krakowie (druk nr 51) przedstawił Przewodniczący Komisji. Następnie 
Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu i otworzył 
dyskusję, w której głos zabrali Radni: Zofia Filipowicz, Dorota Kolanowska, Danuta 
Zamulińska, Miłosz Mleczek, Krzysztof Sułowski, Anna Maria Milowska, Janusz 
Kostrz. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 4 - „wstrzymujące się” i 
podjęła Uchwałę Nr VII/53/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 30 
marca 2015 roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawił prowadzący pierwsze posiedzenie Komisji Janusz Kostrz. W czasie posiedzenia 
Komisja dokonała wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji oraz zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 

a) projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. Współpracy ze 
Wspólnotami i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 52) przedstawił prowadzący pierwsze posiedzenie Komisji Janusz 
Kostrz. Radna Dorota Kolanowska wyraziła zgodę na kandydowanie. Następnie 
w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 16 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 
2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr VII/54/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 30 marca 2015 roku. 

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. W tym punkcie głos zabrała również Radna Dorota Kolanowska. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Krzysztof Stanek Członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. W tym punkcie głos zabrali również Radna Zofia Filipowicz, która 
poinformowała o dodatkowym posiedzeniu Komisji w spr. monitoringu. Głos w tej sprawie 
zabrał również Radny Krzysztof Stanek. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Kot, który 
poinformował o spotkaniach z mieszkańcami jakie odbyły się w ramach Budżetu 
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Obywatelskiego. Przewodniczący Krzysztof Sułowski podziękował Radnym za 
zorganizowanie spotkań z mieszkańcami oraz wspomniał o pomocy ze strony spółdzielni 
mieszkaniowych i parafii. Głos w sprawie organizacji spotkań zabrali również Radni: Dorota 
Kolanowska, Krzysztof Stanek, Marek Mariusz Tytko, Miłosz Mleczek. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
W punkcie tym głos zabrała również Radna Teresa Grzybowska która poruszyła kwestię 
dofinansowania MDK im. K.I. Gałczyńskiego i MLZPiT „Krakowiak”, głos w tej sprawie zabrał 
Przewodniczący Krzysztof Sułowski. Następnie Radny Krzysztof Stanek, w związku z 60-
leciem MDK im. K.I. Gałczyńskiego złożył Pani Teresie Grzybowskiej gratulacje i wręczył 
kwiaty. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił Jerzy Wolak 
– Członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją.  
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Jerzy Wolak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. W punkcie tym Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie 
Zarządu za rok 2014 zostało przekazane Radnym i Komisji Rewizyjnej oraz przypomniał 
o konieczności zaopiniowania go przez Komisję. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 17. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Łach. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją oraz ustaliła kryteria naboru na zajęcia na basenie dla osób 
niepełnosprawnych. 
 
Ad. 18. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Radny Adam Zabdyr przedstawił sprawozdanie z gali 25-lecia Zespołu Szkół 
Specjalnych nr 11 w którym uczestniczył.  

 Radny Adam Zabdyr poprosił o zgłaszanie się chętnych do jury konkursu „Pamiętajmy 
o ogrodach”. 

 Radna Dorota Kolanowska podziękowała Radnym za pomoc przy zbieraniu podpisów 
w spr. Drwinki. 

 Radny Krzysztof Stanek zabrał głos w sprawie listów jakie do mieszkańców kieruje 
Radny Marek Mariusz Tytko. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Zofia Filipowicz, Danuta 
Zamulińska, Krzysztof Kot, Miłosz Mleczek, Teresa Grzybowska, Marek Mariusz Tytko, 
Krzysztof Sułowski, Kazimierz Bożek. 

 Radna Marzena Pilch-Skurowska poinformowała o udziale w jury konkursu 
recytatorskiego w Przedszkolu nr 33 oraz komisji konkursowej w konkursie na 
stanowisko dyrektora Przedszkola nr 163. 

 Radna Zofia Filipowicz zabrała głos w sprawie współpracy ze Spółdzielnią Mieszkaniową 
„Podgórze”. Głos zabrali Radni Miłosz Mleczek, Krzysztof Sułowski, Marek Mariusz 
Tytko, Janusz Kostrz, Radna Teresa Grzybowska. 

 Zaproponowała wspólne Spotkanie Komisji Edukacji i Kultury. 
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 Przewodniczący Krzysztof Sułowski w sprawie dni otwartych Magistratu i dodatkowej sali 
związanej ze 100-leciem połączenia Podgórza do Krakowa. W sprawie organizacji 
obchodów rocznicy głos zabrali radni: Teresa Grzybowska, Krzysztof Sułowski, Janusz 
Kostrz, Krzysztof Stanek, Marzena Pilch Skurowska. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Kultury  15 kwietnia 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Rewizyjna 10 kwietnia 2015 r. godz. 10.00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  16 kwietnia 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 8 kwietnia 2015 r. godz. 17.30 
Komisji Mieszkaniowa 16 kwietnia 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 13 kwietnia 2015 r. godz. 18.30 
Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami … 13 kwietnia 2015 r.  godz. 17.45 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 13 kwietnia 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 14 kwietnia 2015 r. godz. 17.30 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady złożył świąteczne życzenia. 
 

Ad. 19. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 20.25 zamknął obrady VII sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


